

6.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, recommandant qu'à même l'emprunt de \$11,904,000, que le Bureau est autorisé à faire, en vertu d'une résolution du Conseil et du Règlement No. 490 adopté le 12 mai 1913, un montant de \$11,899,000, ou de £2,445,000 sterling, soit placé entre les mains de la Banque de Montréal, à Londres, pour émission, sujet à l'acceptation du taux de l'émission par le Bureau des Commissaires.

Résolu : Qu'à même l'emprunt de \$11,904,000, que le Bureau est autorisé à faire, en vertu d'une résolution du Conseil et du Règlement No. 490, adopté le 12 mai 1913, un montant de \$11,899,000, ou de £2,445,000 sterling, soit placé entre les mains de la Banque de Montréal, à Londres, les agents financiers de la Cité, pour émission, sujet à l'acceptation du taux de l'émission par ce Bureau, et qu'un certificat établissant que ladite Banque de Montréal est enregistrée comme le porteur dudit montant de \$11,899,000, ou de £2,445,000 sterling, soit préparé, que Son Honneur le Maire et le Trésorier de la Cité soient autorisés à signer ledit certificat, que le Contrôleur et Auditeur de la Cité soit également autorisé à contresigner ledit certificat, et que le Trésorier de la Cité reçoive instructions de transmettre ledit certificat à la Banque de Montréal, à Londres.

7.—(15553) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant la remise à "The Sicily Asphaltum Paving Company" d'une somme de \$1,613.01, représentant des dépôts faits en rapport avec le pavage des rues suivantes :

|                                                                                   |            |
|-----------------------------------------------------------------------------------|------------|
| Ontario, de l'avenue Union à la rue Bleury ..                                     | \$ 823.00  |
| Notre-Dame de Lourdes, de Dorchester à<br>Sainte-Catherine .. . . . . . . . . . . | 299.00     |
| Saint-Christophe, d'Ontario à Sherbrooke ..                                       | 355.00     |
| Rue Vallée (trottoir), de Saint-Georges à<br>Saint-Benoit .. . . . . . . . . . .  | 136.01     |
| Total .. . . . . . . . . . .                                                      | \$1,613.01 |

Résolu : D'autoriser la remise desdits dépôts.

8.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, transmettant la "check pay list" de son département pour la période s'étendant du 1er au 15 août courant.

Résolu : D'approuver ladite liste.

9.—(15539) Soumis un rapport du Surintendant de Police, recommandant d'accorder un congé d'un mois et demi (du 16 août au 1er octobre 1913) à l'Instructeur Militaire de la Police, le Capitaine Landriault, ce dernier ne devant retirer aucun salaire de la Ville durant ce congé.

Résolu : D'approuver ledit rapport.

10.—Soumise une lettre de "The Brick & Tile Company," offrant de vendre à la Cité, au prix de \$13 le mille, de la brique qui pourrait être utilisée dans le quartier Longue-Pointe, pour la construction des canaux.

Résolu : De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport sur la qualité de la brique offerte, et sur les besoins que son département pourrait en avoir.

11.—Soumis le rapport annuel du Département en Loi pour l'année 1912.

Résolu : De transmettre ledit rapport au Surintendant du Département des Impressions et de la Papeterie pour impression.

12.—Soumise une lettre de MM. Dupuis Frères, demandant de faire poser une couche de ciment sur la partie du trottoir qui a été défectueuse pour la pose des fils sous terre.

Résolu : De référer à la Commission des Services Electriques pour rapport.

13.—(15570) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant que le salaire de M. H. Paquin, Inspecteur des travaux sur la conduite latérale et l'agrandissement du canal (Département de l'Aqueduc), soit porté de \$780 à \$900, à compter du 1er janvier dernier.

Résolu : De fixer le salaire dudit M. Paquin à \$900 par année, à compter du 1er janvier 1913.

6.—Submitted a report from the City Treasurer, recommending that out of the loan of \$11,904,000 which the Board was authorized to negotiate, in virtue of a resolution of Council and of By-law No. 490, adopted on the 12th May 1913, an amount of \$11,899,000 or £2,445,000 sterling, be negotiated by the Bank of Montreal, at London, subject to the acceptance, by the Board of Commissioners, of the rate to be charged thereon.

Resolved : That out of the loan of \$11,904,000 which the Board is authorized to negotiate in virtue of a resolution of Council and of By-law No. 490, adopted on the 12th May 1913, an amount of \$11,899,000 or £2,445,000 sterling be placed with the Bank of Montreal at London, the City's financial agents, subject to the acceptance by this Board of the rate to be charged thereon by this Board, and that a certificate establishing that the said Bank of Montreal is registered as the bearer of the said amount of \$11,899,000 or £2,445,000 sterling be prepared ; that His Worship the Mayor, the City Treasurer be authorized to sign the said certificate, that the City Comptroller and Auditor be also, authorized to countersign the same, and that the City Treasurer be instructed to transmit the said certificate to the Bank of Montreal at London.

7.—(15553) Submitted a report from the Chief Engineer, recommending the refund to "The Sicily Asphaltum Paving Company" of the sum of \$1,613.01, representing the deposits made in connection with the paving of the following streets :

|                                                                                           |            |
|-------------------------------------------------------------------------------------------|------------|
| Ontario, from Union avenue to Bleury street .                                             | \$ 823.00  |
| Notre-Dame de Lourdes, from Dorchester<br>street to St. Catherine street .. . . . .       | 299.00     |
| St. Christophe street, from Ontario to Sher-<br>brooke street .. . . . . . . . . . .      | 355.00     |
| Vallée street (sidewalk), from St. Georges to<br>St. Benoit street .. . . . . . . . . . . | 136.01     |
| Total .. . . . . . . . . . .                                                              | \$1,613.01 |

Resolved : That the refund of the said deposits be authorized.

8.—Submitted a report from the Superintendent of Police, transmitting the "check pay list" of his Department for the fortnight ending on the 15th August inst.

Resolved : That the same be approved.

9.—(15539) Submitted a report from the Superintendent of Police, recommending that one month and a half's leave of absence (from the 16th August to the 1st October 1913) be granted to the Police military instructor, Captain Landriault, the latter, in the meantime, not to withdraw any salary from the City.

Resolved : That said report be approved.

10.—Submitted a letter from "The Brick & Tile Co.," offering to sell to the City, at the price of \$13 per thousand, bricks which could be utilized for the construction of sewers, in Longue-Pointe Ward.

Referred to the Chief Engineer for a report as to the quality of the brick offered, and as to whether his Department needs any.

11.—Submitted the annual report of the Law Department for the year 1912.

Resolved : That said report be transmitted to the Superintendent of the Printing and Stationery Department, to be printed.

12.—Submitted a letter from Dupuis Bros., asking that a layer of cement be laid on that part of the sidewalk which has been torn up for the laying of wires underground.

Referred to the Electrical Commission for a report.

13.—(15570) Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that the salary of Mr. H. Paquin, Inspector of works on the lateral conduit and enlargement of the canal (Waterworks Department) be raised from \$780 to \$900 from the 1st January last.

Resolved : That the salary of the said Mr. Paquin be fixed at \$900 per annum, from the 1st January 1913.